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Drazí sponzoři,  

posílám Vám mnoho srdečných pozdravů a děkuji Vám za Vaši lásku a podporu. Doufám, že 

se v předvánočním čase máte dobře a jste v plném proudu vánočních příprav. Tímto bych Vám také 

rád popřál šťastné Vánoce a úspěšný rok 2015. 

Dostal jsem Váš dopis opět spolu s dárky, které jste mi poslali. Z propisky, fotky, pásku i 

trička jsem měl velkou radost. Moc Vám děkuji, hned jsem vše ukázal rodině a přátelům. Líbily se jim 

fotky Vaší školy, všechny žáky i učitele moc zdravíme! A perem, které jsem od Vás dostal, píši i tento 

dopis, je opravdu moc pěkné. Těším se na další zajímavé čtení, dozvědět se něco o velikonočních 

zvycích ve Vaší zemi bylo velmi poutavé! 

Co se týče školy, tak jsem zvládl zkoušky k ukončení prvního ročníku. Myslím, že jsem si 

vedl u zkoušek velmi dobře, známky byly dobré, akorát angličtina se mi pořád zdá těžká.   

 V říjnu jsme ve škole slavili den Gandiho Jayanthi. Většina studentů se zapojila do oslav a 

připravili pěvecké vystoupení, nebo nějaký proslov. V tento významný den jsme vyzdobili a uklidili 

školní pozemek a na konci dne jsme každý dostali nějaké sladkosti. 

 Ve škole se nenudíme, naše škola organizuje různé programy a soutěže – sportovní, výtvarné i 

jiné. I já se se svými přáteli rád těchto soutěží účastním, sportoval jsem a hrál jsem i šachový turnaj, 

bohužel jsem k mému velkému smutku nezískal žádnou cenu. Rád chodím do školní knihovny, kde si 

pravidelně jednou týdně půjčuji knihy, abych se něco naučil a rozšířil své znalosti. Baví mě číst různé 

články, příběhy i písničky. 

V naší vesnici byla pořádána přednáška o důsledcích pití alkoholu, Tuto přednášku pořádala 

paní Regina s panem Silvanem a zúčastnili si jí i moji rodiče. Vysvětlovali důsledky, které má pití 

alkoholu a kouření cigaret na psychické i fyzické zdraví lidí, byly to velmi užitečné informace. 

Další akcí byla dílna, kterou pořádali studenti vysokých škol, také jsem tam byl. Přednášejí 

nám vyprávěl o vysokoškolském životě, obdrželi jsme příspěvek na školné. Tento rok už studuji druhý 

ročník, musím se hodně učit, na konci roku mě čeká veřejná zkouška. 

Poslední akcí, o které bych Vám rád napsal, organizovanou v naší vesnici byla přednáška na 

téma Jak se vypořádat se stresem. Dozvěděli jsme se o stresu a jeho účincích na našem těle Pomohlo 

nám to uvědomit si, jak se lépe vypořádat se stresovými situacemi a jak čelit náročným zkouškám 

beze stresu. Určitě to využiji nejen ve škole, ale i v budoucím životě. 

Během říjnových prázdnin jsem navštívil dům mé babičky v Karki. Hrál jsem tam kriket se 

svými kamarády, připravoval jsem se na zkoušky, které jsme skládali teď v polovině semestru, 

doufám, že se mi dařilo dobře.  

Jako každý rok i letos jsem Vaším jménem dostal dárky od adopční organizace. Ještě jednou 

bych Vám za ně poděkoval.        

Váš milující  

Ganesh 


